
	

Prohlášení		

Základní	organizace	Českého	svazu	ochránců	přírody	KLENICE	

	

OCHRÁNCI	PŘÍRODY	SE	ODPOVĚDNOSTI	ZA	ŠTĚPÁNKU	NEBOJÍ.	

	

Vážení	občané	města,	vážení	příznivci	a	podporovatelé	petice	za	nedotčenou	Štěpánku,	

Vedení	našeho	města	zveřejnilo	v	poslední	době	v	médiích	informace,	týkající	se	činnosti	
a	 odpovědnosti	 naší	 organizace.	 Považujeme	 za	 nutné	 se	 k	těmto	 informacím,	 podle	
našeho	názoru	jednostranným	a	zavádějícím,	vyjádřit.	

Ohrazujeme	 se	 zejména	 proti	 tvrzení	 pana	 primátora	 Nwelatiho,	 že	 se	 ČSOP	 bojí	
odpovědnosti	za	Štěpánku.	Důvody,	proč	nelze	z	naší	strany	akceptovat	rozšíření	našich	
pravomocí	městem	a	s	tím	spojenou	neinvestiční	dotaci	jsme	již	jasně	vysvětlili.	Poslání	
naší	organizace	plníme	a	hodláme	v	tom	dále	pokračovat.	Vedení	města	a	zastupitelstvu,	
tedy	voleným	zástupcům	občanů	Mladé	Boleslavi,	dáváme	formou	petice	do	ruky	silný	
argument	 a	 podporu	 pro	 jejich	 veřejně	 proklamovaný	 negativní	 postoj	 k	plánované	
výstavbě	na	Štěpánce.	

Vážený	pane	primátore,	vážení	zastupitelé	města,	

dělejme	každý	to,	co	je	našim	posláním	a	naší	odpovědností	a	pro	co	jsme	dostali	důvěru	
občanů.	Je‐li	naším	společným	zájmem	záchrana	přírodních	hodnot	Štěpánky	a	je‐li	Váš	
zájem	 opravdový,	 pak	 osočování	 názorového	 partnera	 ze	 strachu	 z	odpovědnosti	 zde	
nemá	co	dělat.	

Vždyť	 koho	 jiného,	 než	 vedení	 města,	 je	 odpovědnost	 za	 zachování	 uceleného	 parku	
veřejnosti?	 Kdo	 jiný	 má	 napravovat	 chyby	 předchozích	 vedení?	 Kdo	 jiný	 může	 mít	
v	eventuálních	 sporech	 více	 sil	 a	 prostředků,	 než	 druhé	 největší	město	 středočeského	
kraje	se	silnou	Škoda‐Auto	v	zádech?	Kdo	jiný,	než	magistrát	se	svými	odbory	–	odborem		
životního	 prostředí,	 odborem	 stavebním	 a	 rozvoje	 města,	 s	odborem	 právním	 a	
s	externími	právníky,	jejichž	služeb	město	využívá?		

Pokud	 to	 s	 bojem	 proti	 kácení	 a	 výstavbě	 bytových	 domů	 v	 parku	 Štěpánka	 myslíte	
vážně	 a	 Vaše	 zájmy	 jsou	 ve	 shodě	 se	 zájmy	 ZO	 ČSOP	 Klenice,	 pak	 Vám	 velmi	 rádi	
předáme	kontakt	na	renomovanou	advokátní	kancelář	Frank	Bold	advokáti	s.r.o.,	kterou	
jsme	 již	 najali	 a	 která	 by	 město	 Mladá	 Boleslav	 i	 naši	 organizaci	 mohla	 zastupovat	
společně.	Jsou‐li	naše	zájmy	skutečně	shodné,	nic	tomu	nebrání.	Máme	za	to,	že	společné	
zastoupení	města	a	ZO	ČSOP	Klenice	advokátní	kanceláří	dává	mnohem	větší	smysl,	než	
zastupování	města	naším	spolkem.	

	

	
V	Mladé	Boleslavi	dne	11.	května	2017	 	 	 	 ZO	ČSOP	Klenice,	o.s.	

	 	 	 	 	 	 	 	 	 Milada	Vrbová	
	 	 	 	 	 	 	 	 	 předsedkyně	o.s.	

	




